
ZAPISNIK
10. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odrZane dana27. travnja 2018. godine,
u vije6nici Opdine Lovran.
Zapo(,eto u 17,00 sati.
Pozdravljaju 6i nazodne, predsjednik Op6inskog vijela, Branislav PETKOVIC , zamolio je da se izwsi
prozivka.
Utvrcluje se da je sjednici nazodno ll vijednika i to: Branislav PETKOVIC, Sini5a VILKE, Marina
ISKRA, Bo5ko MARJANAC, Elvira JOVIC BAN, Vanja TANCABEL, Patricia JAKUPEC, Durdica
TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene DUSEVIC i Natasa MILJAK.
Osim vijednika Opiinskog vijeia Opiine Lovran, na sjednici su nazodni: op6inski nadelnik, Bojan
SIMONId, zamjenik op6inskog nadelnika, Toni DRUZETA, direktor KD ,,Komunalac" d.o.o.,
gospodin Frvino MRAK, rukovoditelj Razvoja i investicija ,,Liburnijskih voda" d.o.o. Idi6i, gospodin
Miodrag SARAC, prodelnica Jelena MARKIC, voditeljica Odsjeka za stambeno komunalni sustav,
Tamara MITTEL, voditeljica Odsjeka za financije i proradun, Jadranka OGNJENOVIC i samostalni
uprarmi referent komunalnog odsjeka, Branka RADIC.
Jednoglasno (11 ,,zroo)je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Azela MANDZO, a za
ovjerovitelje zapisnikq dizanjem ruke, jednoglasno (ll ,,2a") su izabrani Sini5a VILKE i Marina
ISKRA.

Predsjednik Opdinskog vije6a otvorio je

VIJECNI.KA PITANJA

Gospodin DUSEVIC, pozdravljaju6i nazodne postavio je upit u odnosu na novu rasvjetu, da li su radovi
zavr5eni, a ukoliko nisu kada se odekuje zawsetak istih.
Naielnik SIMONId, odgovorio je da se po zahtjevima gradana, za postavljanje novih rasvjetnih tijela,
radi kontinuirano, a Sto se tide modernizacije javne rasvjete i zamjene s led rasvjetom, izwsena je
primopredaja prije cca.15-tak dana, izvr5en je obilazak i kontrola rasvjetnih tijela jer je bilo prituZbi
gradana da neka od njih ,,trep6u" i nakon Sto je isto utvrdeno i nedostaci otklonjeni, to je zavrSeno.
Takoder je konstatirano da jedan dio rasvjetnih tijela ne daje svijetlost kako bi trebalo, a uzrok tomu su
kro5nje stabala u neposrednoj blizini. U tom smislu narudeni su radovi da se, kori5tenjem autoko5are,
izvr5i sanitarna sjeda kroinji stabala, kako bi se omoguiilo prodiranje svijetlosti. Na nekim dijelovima
naselja utvrdene su i odredene manjkavosti jer postoji nedovoljna pokrivenost rasvjetnim tijelima, ali
modernizacija javne rasvjete izwsena je u skladu s projektom.
Gospodin KOROSAK pozdravljaju6inazodne, uputio je Opdinskom nadelniku dva vijeinidka pitanja.
Prvo se odnosi na pripremu turistidke sezone, pitanje je to koje postavlja ve6 dugi niz godina, uvijek u
isto wijeme. Neki dan je bio u Medveji pa, iako je u sazranju da je iskrsnuo problem s Hemingway-om
jer postoji odluka da se Hemingway mora iseliti iz objekata na plaLi Medveja, bilo bi potrebno ukloniti
jo5 niz stvari koje su tamo. Sve navedeno utjecat 6e na uredenj e plaile i preuzimanje od strane novog
koncesionara.
Dalje, na podrudju Cesara, na gornjem plato koji se inade koristio kao parkirali5niprostor, odloZena je
velika kolidini gradevinskog otpada, pa postavlja upit da li se moZe saznati ili se ma, tko je odloZio
otpad i dogovoriti termin kada ie se isti ukloniti.
Takoder je primijetio da su se iznad,,baraka" u Medveji postavili stupidi kako bi se sprijedilo parkiranje
vozila. Po njegow mi5ljenju bilo bi potrebno da se, prije stavljanja stupi6a izabrane parkiranja, osigurao
parkirali5ni prostor za vozila jer 6e stupidi izazvati negodovanje kod gradana.
Ujedno je dao sugestiju, odnosno predloZio da Op6ina Lovran inicira sastanak s Mjesnim odborom
Medveja kako bi se gradani na vrijeme upoznali s nastalom situacijom i problemima, a sve da se sprijedi
pisanje negativnih tekstova o Medveji.
Drugo pitanje, odnosi se na izdavanje koncesijskih odobrenja. Postavlja upit da liOpiina, izvr5na vlast
ili Odbor za koncesije, prilikom potpisivanja i izdavanja koncesijskog odobrenja, stavi klauzulu kojom
moZemo kontrolirati koncesijska odobrenja. Kao razlog i potrebu kontrole istide dotrajalo sundali5te kod
hotela Belveder koje predstavlja opasnost za djecu i odrasle i trebalo bi ga popraviti i za5tititi. Isto tako,
ograda koja je puna hrde i dotrajala i isto tako nije sigurna za kori5tenje. Ono Sto moZe pohvaliti je
Kupali5te Kvarner koje se aktivno priprema za turistidku sezonu i vr5i se detaljno pranje sundali5ta i
pow5ina.
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